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Moneada en tots els ambits" 
Després de més de 12 anys participant en la política local i 
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carrec públic que ocupa coma regidora de Cultura i Normalització 
Lingüística a l'Ajuntament de Moneada 
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Anna Gaseó de cinquanta-set anys és llicenciada en Geografia i Historia i també té formació 
lingüística amb el títol de Mestra de Valencia, és funcionaria i ha treballat molts anys com a tecnica 
lingüística en l'administració local, després de més de 12 anys participant en la política local i 
compaginant-la ambla seua tasca, ara s'entrega per complet al seu carrec públic que ocupa coma 
regidora de Cultura i Normalització Lingüística a l'Ajuntament de Moneada. 
Li agrada molt llegir i és molt aficionada al teatre i la cultura, de fet forma part molts anys del grup 
de teatre municipal de Moneada, i a més li agrada i practica el senderisme. 

Com surt la seua participació en política? 
Sempre he sigut molt participativa i he estat compromesa en la vida cultural i social del poble, i 
volgueren comptar amb mi per entrar en llista quan era el Bloc. A partir d'ací va comen~;ar la meua 
trajectoria política i em vaig esfor~;ar a treballar pel poble des de l'oposició. Fins que este any, en les 
últimes eleccions obtinguérem un regidor més i PSOE en va baixar dos, aixo ens va fer aconseguir 
entrar en l'equip de govern, i després de reunir-nos, arribarem a un pacte entre Compromís i PSOE, 
per poder governar conjuntament. 

Com ha sigut fer-se c3rrec de les diferents regidories de Cultura, Nonnalització i Ús del valenciA, 
Patrimoni histOrie i Arxiu i Biblioteca? 
Pera mi amb molta il-lusió, jo volia dur regidories pera les quals jo em sentira capacitada, i pense 
que ho estic i que puc aportar i treballar pel poble, tant perla meua trajectoria professional com pels 
meus estudis. 

Que polítlques s'estan seguint des de la delegació de Cultma de l'Ajuntament de Moneada? 
La gent ja demanava més activitats culturals, véiem que Moneada necessitava una programació 
estable i digna que en els últims anys era molt poca o quasi nul-la, no hi havia molta programació 
cultural, i el que tenia clar era treballar per aconseguir-ho, apoca poc. De moment ja hem fet un 
pas gran en diferents activitats i programacions culturals en valencia i també en la promoció dels 
artistes valencians. Ara estem fent una programació estable "Divendres de teatre" on fem a les 20 h, 
un obra per a adults al mes, octubre, novembre i desembre, i, per altra part, hem tornat a activar el 
cicle de cinema que s'havia quedat un poc parat, i ara hem tornat afer projeccions més actuals i de 
qualitat, i també programem una vegada al mes una pel-lícula en valencia. I respecte de la música 
hem posat en marxa per primera vegada, a l'octubre 26 i 27, el MontcaJazz, un festival de jazz que 
esperem anar consolidant any rere any i que també ha tingut molta acceptació. El que volem és 
tindre una gran oferta cultural i que la gent no se'n vaja a Valencia. 
I per als xiquets, estem fent teatre infantil un diumenge de matí al mes que també esta tenint molt 
d'exit al Centre Cultural. 

Una altra de les accions que volem posar en marxa és el Consell de Cultura, un organ que esta creat 
pero que encara no esta constituil, i a partir de gener el volem convocar, l'objectiu és convocar les 
associacions culturals del poble, per donar- los veu i que participen i pro posen coses en els temes 
culturals. 
I, per altra part, en l'ambit musical volem establir contacte i col-laboració amb les bandes i el 
Conservatori perdonar-los l'oportunitat de col-laborar en la programació cultural del poble, 
promovent algun concert i alguna programació en que ells participen. I de cara a l'any que ve 
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impulsar projectes en l'ambit artístic, com pintura, exposicions .... En resum, ampliar i promoure la 
cultura a Moneada en tots els ambits. 

Quina línia 1 campanyes s'estan realitzant respecte a la promoció del valenciA en nonnalització 
);..,..,...;,,ti ? 
l.UJOu.LS ca. 
El primer pas i més important que s'ha fet quant a normalització lingüística ha sigut iniciar 
l'expedient pera aprovar la doble denominació del poble perque així siga també oficial el nomen 
valencia. Era uns dels acords que teníem en el pacte de govern, com a primer pas. Era una anomalía 
que durant quaranta anys encara no estiguera en valencia, cree que és l'únic dels pobles de l'Horta 
Nord, que no té el nom en valencia. Es tracta d'un procediment que s'havia d'iniciar per acord de 
ple, amb una serie de passos i que iniciarem al ple de setembre ' i ahir al ple.de.desembre ja varem 
aprovar l'expedient definitiu i d'ací java a Conselleria i continua el procediment perque ja s'aprove. 
Era una cosa que teníem molt dar que volien fer, encara que ha sigut aprovat sols amb els vots del 
govern, l'oposició hi ha votat en contra. 

Per altra part, vam fer a novembre la 1 Setmana de la Llengua' pera normalitzar i fer visible el 
valencia en tots els ambits, amb una programació molt potent, del17 de novembre fins al24. La 
setmana la iniciarern amb la Plat;a del LLibre que ja s'ha fet en grans ciutats com Valencia, Alacant i 
Castelló i he m tingut la gran oportunitat de fer-la ací a Moneada, al Pare de la Mediterrania i va 
tindre molt de exit, i a més varem programar activitats, presentació de llibres i férem un homenatge 
a Joan Francesc Mira, l'intell·lectual valencia més gran que tenim. El que volem a la 'Setmana del 
Llibre', és dedicar-la cada any a una persona destacada en la defensa i promoció de la llengua, per 
aixo elegim aquesta data al calendari, el día delllibre valencia que és quan es va editar per primera 
vegada elllibre Tirant lo Blanch, així el día 20 vam llegir un llibre de Joan Francesc Mira, hi van 
participar des dels xiquets de l'escoles fins als regidors una activitat per donar visibilitat a la lectura 
delllibre en valencia. 

Quins altres projectes teniu previstos per l'any que ve? 
Tenim mol tes idees i projectes pera l'any que ve per promocionar l'ús al valencia, una d'elles al 
comer<;, vol e m fer una subvenció per a les botigues, ajudes en la retolació, l'etiquetatge i material 
d'embalatge.en valencia i així promoure la presencia visible de la llengua en les instal·lacions, la 
documentació, els servicis i els productes oferits. També volem crear uns premis al valencia als 
monuments fallers i promoure i donar dignitat al valencia a les falles. 

Una altra iniciativa fou que vam organitzar la '1 Nit d'Estellés, a les festes de setembre, que abans 
sols es feia des de Compromís, i este any volíem fer-la com una festa institucional i incloure-la dins 
de les festes del poble, donar-lila importancia i la rellevancia que té una figura com VicentAndrés 
Estellés, i reconéixer la valua del gran poeta, amb la participació de tota la gent que va pujar a llegir i 
recitar els versos del poeta, entre els nombrosos participants: associacions del poble, bandes de 
música, grups juvenils com els scouts i tota la gent que de manera individual va voler homenatjar el 
poets llegint els seus poemes. 

Quines activitats s'estan fent a la Biblioteca? 
A la biblioteca hem comprat llibres actuals perque hi haja novetats a final d'any, he m fet activitats 
d'animació lectora per als xiquets amb totes les es coles, i també pera adults perque tenim també un 
club de lectura pera adults. 1 el més important és que hem ampliat l'horari de la sala d'estudis, que 
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l'any passat ja aconseguírem des de Compromís que s'obriguera perque no n'hi havia, i ara l' hem 
ampliat per l'epoca d'examens del18 de desembre al 21 de gener, des de la 20 de la vesprada que era 
l'hora que tan cava a les de 2.00 de la matinada i dissabtes i diumenges.des de les 10 del matí. 

1 respecte a Patrimoni HistOrie quines accions s'estan realitzant? 
Estem treballant pera poder obrir prompte el Museu de la Fabrica Seda, a l'espera que ens donen la 
confirmació de col-lecció museografica, i poder obrir al públic, estem acabant d'habilitar alguna sala 
i de cara l'any que ve poder fer la inauguració. 

Tenim mol tes coses més en marxa perque en Moneada hi ha molt de patrimoni historie, com per 
exemple, el Jaciment Iberic del Tos Pelat, a més ens ha reconegut Conselleria al Museu Arqueologic, 
coma 'Servei Arqueologic Municipal', així si trobem alguna resta arqueologica podem actuar, i també 
per exemple, te ni la Vil-la Hispano-Romana del Pouatxo, és un goig poder tindre molta tasca afer en 
este tema tan interessant. 

Quin programa cultural teniu preparat per este Nadal? 
Hem preparat una setmana cultural a Nadal per a la setmana que ve, els di es 26, 27 i 28 una oferta 
cultural per als més menuts, jaque no ten en es cola i que puguen disfrutar d'un temps d'oci. Ambla 
campanya, per 'Per Nadal fem comboi cultural'. Farem dos di es de cinema pera xiquets en sessió de 
matí i de vesprada, una pel-lícula en valencia que sera Elemental, el día 26 i el 27 Doraemon en 
castella, i el dia 28 de vesprada una actuació de Dani Miquel un cantacancons en valencia amb molt 
d'exit amb l'espectacle' A Nadal un pas de Pardal. Aco al Centre Cultural de Moneada. 

1 a la biblioteca, també hem programat per Nadal, animacions i peral dia 29 un taller d'escriptura 
pera xiquets amb EvaAndújar. 

Quin balanc fas d'est.os mesas de legislatura? 
Per a mi el balan e és molt positiu, perque estem veient que la gent esta responent a tot el que estem 
oferint. Per altra part, jo so e molt conscient de la responsabilitat que tinc perque vull fer el millor 
possible i encara ens queda molt per fer, pero la resposta positiva de la gent m'anima a continuar 
treballant per fer una bona política amb molta dedicació i mol tes hores. 
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